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Notulen van de jaarvergadering van “De Reiger” te Vianen, 

 Gehouden in “De Stek” op 13 juni 2023 
 
 
Aanwezig:  Presentielijst  
 
  
Afwezig met kennisgeving: 

- Arie van Dam 
 
Afwezig zonder kennisgeving: 
 - Veel leden, die het niet konden opbrengen om de vergadering bij te wonen. 
 
 
1. Opening: Wesley opent de jaarvergadering. 
 Traditiegetrouw vraagt de voorzitter enkele minuten stilte om de leden die 

ons afgelopen jaar ontvallen zijn te gedenken. Normaliter worden geen 
namen genoemd. Doch is nu een vermelding ivm met het overlijden van ons 
ere-lid en oud-voorzitter: Roel Blankensteijn. 

 
2. Mededelingen/ingekomen stukken: 
 2.1 Ingekomen stukken. 
 De gebruikelijke stukken als jaarverslagen van Sportvisserij Nederland & 

Federatie Midden Nederland. 
 
 2.2 Ledenoverzicht. 
 Momenteel heeft de vereniging 824 leden. 
 
3. Open staand van de vorige ALV: 
 3.1 Statuten & Huishoudelijk regelement. 
 Na de vorige ALV geheel nieuwe opzet gemaakt. Meerdere keren gedeeld 

in klein comité, waarna nog wat correctie. 
 Ruim voor deze vergadering aan de leden toegezonden. 
 Met enkele kleine punt-coma correctie zijn de onder 3.1 genoemde stukken 

unaniem door de aanwezige leden geaccordeerd. Wesley & Marcel zullen 
dit verder afhandelen met de notaris. 

 
 
 



 

 Notulen ALV 2023 
 
Pagina 1  
 

4 Notulen van de jaarvergadering 25 Mei 2022: 
Het jaarverslag was ruim voor de vergadering aan de leden verzonden. De 
meeste aanwezige hadden het rustig doorgenomen. Het verslag is zonder op 
en/of aanmerkingen goedgekeurd. Met dank aan de samensteller 
 

5 Financiën.  
 
 5.1 Financieel overzicht HSV. De Reiger 2022 + Begroting 2023 
 Door Corona in 2020 & 2021 behoorlijke groei van leden gehad. 2022 

ledenaantal stabiel. 
 
 5.2 Financieel overzicht Concourscommissie 2022+ Begroting 2023 
 Als onderdeel opgenomen bij de financiële stukken. Verder geen 

bijzonderheden. 
 
 5.3 Verslag van de Kascommissie  
 De boekhouding is door Wilco van de Berg & Tommy Heins gecontroleerd 

en in orde bevonden. 
 De verklaring is aanwezig. De kascommissie adviseert de vergadering, het 

bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 
 
 5.4 Vaststelling contributie 2024 
 Besloten is om de contributie niet aan te passen.  
 
6. Benoeming kascontrolecommissie 
 De twee leden die afgelopen jaar de boeken controleerden waren;   
 Wilco van de Berg & Tommy Heins. 
 Aangezien er geen directe opvolging is verzoeken de leden beide heren nog 

een jaar aan te blijven. 
 Om toekomstig wel vernieuwing te krijgen zijn er 2 personen die het een 

keer willen mee maken om zodoende meer te weten hoe .e.e.a toe gaat. 
 Het bestuur is blij met deze vernieuwing wat ook een behoorlijke verjonging 

zal zijn. Jan van de Berg & Pascal Stienen zullen bij de volgende 
kascontrole er bij zijn. 

 
7. Bestuursverkiezingen 

7.1 Aftreden Bestuursleden: Rob Kluvers gaat nog voor één jaar door als 
bestuurslid en stopt dan. 
7.2 Aantredende Bestuursleden: nvt. 
 

8. Korte Pauze:   Alleen te melden dat gezien de lange agenda de pauze kort moest zijn. 
                             Na het smeren van de kelen, snel door met de volgende agenda punten. 
  
9. Verkiezing activiteitencommissie 
  9.1 De vereniging is dermate groot dat het eigenlijk te triest voor woorden  

is dat er momenteel geen activiteitencommissie is. 
  Wesley heeft al met enkele personen gesproken en er is bereidheid. Het plan 

zal verder gestalte worden gegeven. 
  9.2. Er staan al enkele activiteiten op de activiteitenagenda. 
  9.3 Put Helsdingen 
   Invalidesteiger is gewenst 
   Maaien wordt door de gemeente verzorgd.  
  9.4 Vis uitzetten. 
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   Zal in het najaar gezamenlijk worden gedaan met de overige 
verenigingen van Vijfheerenlanden. 

  9.5 Put Middelwaard & nachtvissen. 
         Vergunning voor nachtvissen voor 1 jaar verlengt. 
  9.6.Hoef en Haag. 
   Nog niet opgeleverd en veel onduidelijkheid bij onze gemeente. 
  9.7 Vrijwilligers oproep. 
         Als je wil, geef door. 
 
10. Verenigingsgebouw 
  10.1 Ruimte om de Stek 
   Er is bij de gemeente een aanvraag gedaan voor eigen beheer. 
  10.2 Meubels. 
         Iedereen is het er over eens dat ons meubilair sterk gedateerd is. 
   De activiteitencommissie gaat hiermee aan de slag en zal diverse    

offertes opvragen en dan in overleg gaan met het bestuur. 
  10.3 Witte muur. 
          Daar zijn de meningen nog wat verdeeld al geven toch vele de 

voorkeur aan een muurschildering. 
 
11.Statuten/Huishoudelijk reglement 
  De correcties zoals vermeld onder 3.1 zullen verwerkt worden. 
  Binnen 14 dagen zullen de stukken aan de leden worden toegezonden. 
 
12 Rondvraag  
 Tijdens de vergadering was er ruimschoots gelegen om bij de behandeling 

van de punten, vragen te stellen en eventueel toelichting te krijgen. 
 Van de rondvraag werd derhalve geen gebruik. 
 Wel kwam er nog enig “vissers-latijn” voorbij. Als secretaris heb ben ik zo 

vrij geweest dat hier NIET aan het papier toe te vertrouwen. 
 
13. Sluiting 
 Het geheel wordt om 21.04 uur afgesloten waarna er nog de gelegenheid is 

een drankje te nuttige. Het bestuur wenst iedereen goed thuis en verder een 
goed visseizoen. 


